
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 171 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT). 

 

Spørgsmål nr. 171:  

”Vil ministeren tage initiativ til at opdatere oplysningerne i Sundhedsstyrelsens notat 

af 26. februar 2014 om medicinsk brug af cannabis for så vidt angår tal, præparater 

og forskningsresultater m.m.?” 

 

 

Svar: 

Jeg forventer, at Lægemiddelstyrelsen vil offentliggøre et revideret notat i løbet af de 

næste par uger.  
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